
ADRIAN STÃNESCU, PROJECT MANAGER IMOBILIARIUM:

"Cumpãrãtorii cântãresc
tot mai mult decizia

de a achiziþiona o casã"
Gradul de atenþie, de pregãtire ºi

de informare al dezvoltatorilor imo-
biliari ºi al cumpãrãtorilor prezenþi la
târgul Imobiliarium a crescut de la
prima ediþie ºi pânã în prezent, este
de pãrere Adrian Stãnescu, Project
Manager Imobiliarium.

Domnia sa ne-a declarat, în cadrul
unui interviu: "De la prima ediþie ºi
pânã acum, pot spune cã pregãtirea
dezvoltatorilor a crescut semnifica-
tiv, exponenþial, iar asta se observã
ºi din cum îºi amenajeazã standurile
ºi cu ce vin pregãtiþi la eveniment,
dar ºi în rândul vizitatorilor, care de-
vin mult mai curioºi ºi rãbdãtori, nu
se grãbesc în a lua o decizie. Preferã
sã intre în cât mai multe detalii, sã
observe cât mai mult, sã afle cât mai
multe despre ansamblul sau imobi-
lul pe care îl pot achiziþiona pânã sã

ia decizia finalã".
Deºi agenþiile care monitorizeazã

piaþa de real estate spun cã în mo-
mentul acesta este o stagnare, cel
puþin pe partea de preþ ºi cerere,
domnul Stãnescu considerã cã, în
prezent, sunt cele mai multe locuin-
þe noi date spre vânzare, iar dezvol-
tatorii fac tot posibilul ca sã îi atragã
pe cei interesaþi sã cumpere.

Reprezentantul Imobiliarium ne-a
mai spus, la momentul realizãrii in-
terviului: "Piaþa imobiliarã este în
dezvoltare, mai ales pe partea de re-
zidenþial, dacã vorbim de numãrul
ofertelor ºi al vânzãrilor. S-au lansat
proiecte noi ºi se vor mai lansa, fiind
câteva foarte mari în plan pentru
anul viitor. În rândul cumpãrãtorilor,
este o oarecare tendinþã de a obser-
va mai mult ºi de a prelungi termenul

în care iau decizia de a cumpãra. Am
observat cã cer mai multe detalii, dar
acesta este un termen pe care eu îl
consider corect ºi precaut, mai ales
cã noi nu de mult am trecut printr-o
perioadã mai puþin fastã ºi din cauza
miºcãrilor socio-economice de pe
plan local ºi a evoluþiei ROBOR ºi a
majorãrii ratei inflaþiei ori a diferitelor
declaraþii din presã. Automat, toate
acestea îl fac pe cumpãrãtor sau pe
vizitator sã se gândeascã de douã ori
înainte sã-ºi achiziþioneze o casã. Este
natural ºi e bine sã existe aceastã ten-
dinþã ºi este bine cã dezvoltatorii re-
acþioneazã la ea".

Cumpãrãtorii sunt dispuºi sã plã-
teascã puþin mai mult dacã este vor-
ba nu neapãrat despre o calitate mai
bunã, dar, de cele mai multe ori, faþã
de punctul de start de la care pleacã

o persoanã atunci când îºi propune
sã facã o asemenea achiziþie, finan-
ciar vorbind, bugetul setat iniþial
creºte tocmai pentru cã ceea ce ºi-a
propus ba este puþin mai scump, ba
este amplasat undeva într-o zonã
mai bunã etc., a explicat domnia sa.

Adrian Stãnescu a precizat cã sunt,
însã, ºi situaþii, mult mai puþine la nu-
mãr, în care oamenii preferã sã facã
rabat pe locaþia cu care a plecat în
minte din start sau de la numãrul de
camere, etaj etc., pentru a nu depãºi
suma pe care ºi-au propus-o, expli-
când: "În general, oamenii mai adau-
gã puþin ca sã îºi ia ce îºi doresc".
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